










**PEJABAT DAERAH KLUANG
NEGERI JOHOR DARUL TAKZIM**

KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

1. Tawaran adalah dipelawa daripada pemborong-pemborong yang berdaftar dengan Pejabat Daerah Kluang atas tajuk kecil di dalam tajuk yang dinyatakan di dalam jadual ini dibenarkan membuat tawaran bagi melaksanakan kerja-kerja berikut:

BIL. TAWARAN	NAMA PROJEK	TARAF	KELAS DAN TAJUK	NASKAH PAMERAN
PDK (SH) 52/2020	KERJA-KERJA PENGANTIAN SEMULA PEMBENTUNG, PENGUKUHAN BAHU JALAN, MENGECAT GARISAN JALAN, DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI JALAN BUKIT KENANGAN, SIMPANG RENGAM	BUMIPUTERA PKK	G1 CE 01 DAN CE 21	
PDK (SH) 53/2020	KERJA-KERJA MENURAP SEMULA JALAN, MENGECAT GARISAN JALAN DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI JALAN KENANGA, JALAN KENANGA 1, JALAN KENANGA 2, JALAN KENANGA 3 DAN JALAN KENANGA 4, BANDAR BARU IBRAHIM MAJID, SIMPANG RENGAM	BUMIPUTERA PKK	G1 CE 01 DAN CE 21	
PDK (SH) 54/2020	KERJA-KERJA MENURAP SEMULA PERMUKAAN JALAN DAN MENGECAT GARISAN JALAN, MEMPERKUKUH BAHU JALAN, MEMBAIKI BAHU JALAN YANG RUNTUH DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI JALAN MASJID, KG. BUKIT NYAMUK, SIMPANG RENGAM	BUMIPUTERA PKK	G2 CE 01 DAN CE 21	

PDK (SH) 55/2020	KERJA-KERJA MENGANTI SEMULA PEMBENTUNG DAN MENURAP SEMULA JALAN DAN KERJA- KERJA BERKAITAN DI JALAN KG. ORANG ASLI SEDOHOK, KAHANG, KLUANG	BUMIPUTERA PKK	G2 CE 01, CE 06 DAN CE 21	
PDK (SH) 56/2020	KERJA-KERJA PEMBERSIHAN SISTEM SALIRAN, PENGUKURAN BAHU JALAN, MENURAP SEMULA JALAN DAN MENGECAT GARISAN JALAN SERTA KERJA- KERJA BERKAITAN DI JALAN KG. SUNGAI RAMBAI, SIMPANG RENGGAM	BUMIPUTERA PKK	G2 CE 01 DAN CE 21	
PDK (SH) 57/2020	KERJA-KERJA MEMBAIKPULIH JALAN, MENURAP SEMULA JALAN, MENGECAT GARISAN JALAN DAN KERJA- KERJA BERKAITAN DI KG. ILHAM KLUANG	BUMIPUTERA PKK	G1 CE 01 DAN CE 21	
PDK (SH) 58/2020	KERJA-KERJA MEMBAIKPULIH, MENURAP SEMULA JALAN, MENGECAT GARISAN JALAN DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI JALAN KG. PINGGIR KE JALAN KG. PAYA, SIMPANG RENGAM	BUMIPUTERA PKK	G2 CE 01 DAN CE 21	

2. Segala butir dan dokumen boleh didapati semasa waktu pejabat di Pejabat Daerah Kluang. Tarikh dokumen mula dijual ialah pada **5 OKTOBER 2020** hingga **11 OKTOBER 2020**.
3. Kontraktor yang ingin memasuki tawaran di atas adalah dikehendaki mengeluarkan **DRAF BANK** daripada bank yang berlesen atau **KIRIMAN WANG (MONEY ORDER)** berharga **RM 30.00** (Ringgit Malaysia: TIGA PULUH SAHAJA) bagi Kelas **G1** dan **RM 50.00** (Ringgit Malaysia : LIMA PULUH SAHAJA) bagi Kelas **G2**, yang dibuat atas nama **Pegawai Daerah, Pejabat Daerah Kluang** sebagai bayaran untuk satu (1) Dokumen Sebut harga.

4. Dokumen tawaran akan dikeluarkan kepada wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil-wakil pembekal hendaklah membawa **SIJIL ASAL PERAKUAN PENDAFTARAN CIDB, SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN CIDB ATAU SIJIL PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN SERTA SIJIL TARAF BUMIPUTERA PKK** berkenaan semasa membeli sebut harga.
5. Dalam tempoh Perintah Kawalan Pergerakan Pemulihan (PKPP) ini, jualan borang sebut harga akan dijual secara berperingkat. Tuan hendaklah mengisi borang permohonan di <https://forms.gle/RyfzjccAQUBXe9X78>, untuk mendapatkan tarikh giliran pembelian borang sebut harga. Tuan akan dihubungi untuk hadir pada tarikh dan masa yang telah ditetapkan. Sila 'scan' untuk mengisi borang permohonan pembelian sebut harga di bawah.

SCAN ME!



6. Semua dokumen sebut harga yang telah dilengkapkan hendaklah dikepilkan bersama **resit rasmi pembelian yang ASAL sebagai bukti pembelian** ke dalam **sampul surat bersaiz A4** bermetri dan dimasukkan ke dalam Peti Tawaran di Pejabat Daerah Kluang pada **12 OKTOBER 2020** hari **ISNIN** sebelum jam **12.00 tengahari**.

“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”

Saya yang menjalankan amanah,

(HAJI ISMAIL BIN ABU)
PEGAWAI DAERAH
KLUANG.

